
Till alla medlemmar

Nu när julen står för dörren och 2019 kommer allt närmare, hoppas vi att alla får ta del av och njuta lite ledighet.

Under året som snart passerat, har föreningen ökat i antal nya medlemmar och nya anslutna fastigheter. Till alla nya medlemmar,
önskar vi er välkomna till Skredsviks Fiber.

Föreningen har haft en årsstämma och en budgetstämma under året. Styrelsen har vidareutvecklat föreningens program för
medlemsregistret där vi nu sköter all medlemsadministration, så som avtalshantering, fakturering och medlemsutskick.

Skredsviks Fiber har nu haft fibernätet driftsatt i fyra år. När vi startade så hade vi en del inkörningsproblem i nätet. Det visade sig som
hackande eller utebliven signal till TV eller "trögt" internet. Det gjordes en del uppdateringar hos IP-Only (vår kommunikationsoperatör)
och även hos Comhem. Det vi nu upplever är att överföringen i nätet och hastighet är mycket stabilt.

Nu tar vi i styrelsen lite julledigt men behöver man komma i kontakt med oss går det bra att skicka mail så svarar vi så snart vi kan. 

Vi önskar alla en riktigt god jul och gott nytt år.


